

Referat af ThyRF bestyrelsesmøde d. 1. juli 2023

Bestyrelsen

Første møde efter ekstraordinær Generalforsamling hvor følgende bestyrelse blev konstitueret.

Formand:	Gitte Frostholt Sørensen
Næstformand:	Anders Toftdahl
Kasserer:	Christine Jensen
Medlem:	Oli
Medlem:	Martine
Suppleant:	Jakob Ask Føne
Suppleant:	Rikke Nielsen

Læs dagsorden hvor vi skal aftale rammer og lignende for det kommende arbejde. Derfor nedfældes i tilfældig orden og i stikord hvad der blev talt om.

Møder:

- Bestyrelsesmøder afholdes efter behov og begynder så vidt muligt kl. 19.00 med 10-15 minutters elastik. Sørg dog for at være der til tiden eller i værste fald giv besked så vi ikke sidder og venter for længe. efter 10-15 minutter går mødet i gang eller aflyses.
- Møderne skal gerne afsluttes omkring kl. 22 med elastik til at udvides efter behov dog ikke grundløst.
- Bestyrelsesmøderne er lukkede medmindre bestyrelsen indkalder andre.
- Koordinationsmøderne er åbne og gerne online, men afholdes kun ca 3-4 gange årligt.
- Følgende punkter skal på dagsorden til bestyrelsesmøderne

Pkt 1:

Siden sidst (med en statusopsamling på igangværende opgaver samt ansvarlige for det. I skemaoversigt)

Pkt 2:

Update på økonomi og materiel

Pkt 3:

Status på medlemmer - antal og nyt fra medlemmer. hvad har vi hørt

Pkt. 4:

Nyt fra udvalg samt eksterne henvendelser

Pkt. 5:

Ideer, udvikling og PR

Pkt. 6:

Kommende datoer af interesse

Pkt. 7:

Evt.

Pkt 8:

Dato for næste møde samt punkter til opsamling

Pkt. 9:

Metakommunikation

Ideer og tanker for fremtidigt bestyrelsesarbejde

- Arrangementer?
 - ESFROAG
 - Rollespils intro dag i gågaden i Thisted
 - Panatria
 - Sommerfest
 - Nytårskur
 - Halloween parade på Mors onsdag i efterårsferien.
 - Økodag
 - Kursus-aktivitet
 - Skattejagt med QR koder rundt i byen

- Årshjul med oversigt over foreningens aktiviteter (Martine)
- Evt. flyers til forskellige ting (kathrine ØK?)
- Bifrost-puljen til PR (Gitte snakker med Emil)
- Google-drev oprettes
- Hvor er foreningsdokumenterne? (Gitte taler med Emil)
- Opsamling på hvor Skyggedalen står - vil de stadig arrangere og hvem? (Rikke snakker med dem)

Kommunikation

- Status - Vægavis, info eller statusopslag gerne en gang i måneden med hvad der rører sig i foreningen eller omkring foreningen
- Intern kommunikation i foreningen - Discord (Rikke opretter sted til bestyrelsen - evt til udvalg?)
- Alle nuværende og kommende medlemmer ringes op og præsenteres for næstformanden til en snak om ThyRF og tanker (Anders). Anders er medlemsansvarlig.
- Fokus på at producere billeder og små hypede videoklips der måske kan være sjove og give opmærksomhed fra medlemmerne.
- Martine tager kontakt til udvalg op til møder og også generelt for at få en fornemmelse for hvad de ønsker og hvordan det går. Særligt med henblik på datoer til årshjulet, men også for at få styr på hvem der sidder i hvilke udvalg

- Måske skal vi lave en udvalgstur for at sige tak for det gode arbejde - evt. som en del af kursus aktiviteten
- send deltagernavne til bestyrelsen efter hvert arrangement
- OBS: til november skal vi have fokus på at man skal være medlem for at sidde i udvalg (af sikkerhedshensyn og forsikringer)

Punkter til næste møde d. 22. august 2023 i DrageLy

- Tekster på hjemmesiden trænger seriøst til en opdatering - hvem, hvad, hvor
- Vedtægter - opsamling og ændringer
- GF planlægning (5. november på Campus10)
- Strategi og handleplan nu og efter november.

Tilstede:

Anders

Jakob

Martine

Gitte

Christine (online)

Oli

Rikke